

F-teknologsektionen

Protokoll fört vid Styretmöte 2006-11-09

Tid: Torsdag 2006-11-09

Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande:	Karin Josefsson
Vice ordförande:	Henrik Hansson
Kassör:	Erik Holmgren
Sekreterare:	Isabelle Stockman
Ledamot:	Christofer Hellman
F6-ordförande:	Pontus Ekh
NollK-ordförande:	Per Löfqvist
SNF-ordförande:	Jonas Alm
Farmordförande:	Emelie Bylund
Focumateriordf:	Mattias Tjus

§1. Mötets öppnande

§2. Runda Bordet

- Karin har varit på KU-möte, informerade kort vad de tog upp.
- Holma hjälper Rebecka med bilniss-fakturor.
- F6 planerar för julbord. Har flyttat sin gasque till lördag 2/12.
- Henhan har ordnat så att man kan boka Britney via hemsidan, går än så länge inte att avboka. Klagar återigen på att alldeles för få har lämnat in nollningsutvärderingen.
- Emelie har varit på möte med Arbetsmarknadsutskottet där de diskuterade riktlinjer för samarbete mellan sektioner.
- NollK hade en mycket lyckad toksits i lördags, Per påminner om Phaddertackkalset på lördag.

- 6 personer har anmält sig till styretkalaset. Chris hoppar in i förberedelsegruppen.
- Henhan och Isabelle har undersökt vart teknologerna har access, ska skriva en rapport.
- Jonas berättade att SNF försöker få igång det internetbaserade kursutvärderings-systemet igen. Lite kuriosa är att endast CTH och LTH har kvar matte E som intagningskrav.

§3. Mastermottagning

Chris och Henhan har gjort en grov plan över mottagningen. Målet är en förening med studenter från F1-F3 samt från masterprogrammen som styr upp mottagningen som bör innehålla information om CTH, introduktion till Gbg, teambuilding mellan "gamla" och nya chalmester. Det är ännu oklart vilka sektioner de olika mastersprogrammen ligger under. Fokus ligger på att i vår endast ordna en mottagning för utländska studenter och till hösten 07 en gemensam. Om man är intresserad av att vara med i planeringsgruppen kan man kontakta Henhan eller Chris.

§4. Fanan

Inga förslag har inkommit så Styret får försöka arbeta fram ett par stycken som Peter kan skissa till sektionsmötet. Karin har pratat med marskalkämbetet som säger att om vi inte följer deras riktlinjer får vi stå längst bak, längst ut och på sikt inte längre vara med.

§5. Signes

Planerna på nya studieplatser fortsätter. Fortfarande är inget förslag fastslaget.

§6. Sektionsmöte

Isabelle fixar info-lappar, F6 lagar mat.

§7. Kortaccess

Isabelle pratar med Sara om det är möjligt att stänga av kortaccessen till dörren vid flipperspelen vid arr som pubrundan.

§8. Trivselgruppen

Trivselgruppen har haft möte, Holma mailar ut vad de kom fram till. De har planer på att göra Focus mysigare och ordna en advetskalender till december.

§9. Fyllnadsvälja valberedning

Nuvarande valberedning är inte fulltalig inför den kommande valberedningen. Henhan ska komma med förslag på ersättare som Styret får godkänna.

§10. Stadgar och Reglementen

Henhan, Holma och Isabelle ska gå igenom stadgar och reglementen för eventuella ändringar. Ska ske inom två veckor.

§11. Stormöte

Stormöte torsdag lv. 3. Om man inte anmäler sig får man ingen mat.

§12. Mötets avslutande

Karin Josefsson
Ordförande

Isabelle Stockman
Sekreterare